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1. Verslag vorige keer en mededelingen 

Verslaggeving over punt 6 is kort. Evert belooft een herzien stuk over warmtealternatieven 
na de VSK, inclusief verwerking commentaar. Fokke stuurt recent rapport toe over 
vergelijking warmtealternatieven. 
Warmtegemeenschappen thema: komt niet deze bijeenkomst, maar later. 
Zin over communicatie: onze reactie op stopzetten van warmtenetprojecten in Den Haag en 
Amsterdam-ZO betreft onze lering daaruit: heel veel aandacht voor betrekken van bewoners 
bij de besluitvorming. 
Bert Borst gaat verhuizen en legt zijn functie neer. Taak omvat CRM (customer relations 
management), ledenadministratie van onze contacten, uit laten gaan van Nieuwsbrief, 
verhuizingen verwerken etc. Paul Hupsel verwacht in een maand deze functie te kunnen 
overnemen. 
Fokke heeft interesse in het communicatiegroepje. 
Fokke is (net als Hans en Evert) geïnterviewd door DWTM ivm evaluatie warmtetransitie. 
Fokke gaf daarnaast advies aan wethouders en Teun Bokhoven en Gijs de Man (ex directeur 
warmtebedrijven) over opzet van een gemeentelijk warmtebedrijf. Notitie daarover komt 
voor ieder beschikbaar. 
EcKH heeft voor een activiteit met de energiekar achter de Julianaschool de GoudaPotprijs 
gekregen. Uitreiking met feest op 24 feb in Buurtpunt Zoutman om 15 uur. 
 

2. Projectgroep 
Zie stukken.  Op 5 april zal de opdracht worden verleend aan de projectleider. ArthurvL gaat 
mee-oordelen, waar 10 dagen voor staan. Puntensysteem is daarvoor uitgereikt (bijlage bij 
de stukken voor deze vergadering). Eerste oordeel 16 maart, eind maart besluitvorming. 
70% waardering van kwaliteit, 30% op prijs.  
Veel waardering voor de inhoud van de oproep, waar ook alle punten vanuit de BEKH in 
verwerkt zijn. Fokke heeft kritiek op de voetnoot van “woonlastenneutraliteit”, want dit is 
een te simpel uitgangspunt.  
De ontwikkeling van nieuwe typen “hoog temperatuur” warmtepompen kan invloed hebben 
op de besluiten van buurtbewoners over keuze voor collectief of individueel. 
 

3. Communicatiewerkgroep 
Binnenkort gaat de eerste Nieuwsbrief uit. Discussie vanwege mislukkingen elders: betrof 
sociale huurwoningen. Dus vraag: moeten we ook communicatie naar huurders Zuidrandflat 
gaan doen? Volgens Woonpartners moet er meer gebeuren dan alleen de blokverwarming 
ombouwen. Er is een nieuwe vertegenwoordiger in het overleg namens Woonpartners, 
daarom tzt met de directeur gaan praten over potentiele samenhang tussen 
blokverwarmingsketels en warmtenet. Conclusie: nu nog niet alle huurders gaan informeren, 
maar eerst met het onderzoek gaan starten. In de projectgroep wel alle informatie die naar 
bewoners gaat delen met Woonparners. 



Zodra projectleider aan de gang gaat, een bewonersavond organiseren, waarin de 
projectleider de aanpak/het proces en de rol gaat uitleggen. Kan misschien al in mei? 
 
Rinske gaat met de aanwezigen aan het werk.  

Dit wordt een kernwaardenworkshop.  
Hoe organiseren we ons als 
bewonersgroep. Waar staan we voor? 
Kan een stuk opleveren die aan 
medebewoners wordt voorgelegd: 
kunnen we hiermee namens jullie in 
overleg met met andere 
bewoners/partijen zoals de 
projectgroep, de gemeente? 
 
Rinske verwerkt alle resultaten in een 
notitie. Samenvattende opmerkingen 
tijdens de discussie staan in deze foto. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Volgende bijeenkomst: woensdag 13 maart in Buurtpunt Zoutman, 20 uur 
Onderwerpen voor komende vergaderingen: 
Jan Hogendoorn over zijn ervaringen met hybride warmtepomp 
Vervolg workshop van Rinske over kernwaarden 
Hans over warmtegemeenschappen 
 
Vooraf wordt toegestuurd:  
discussie stuk van Jan H en Evert over vergelijking warmtealternatieven 
 
 
 
 
 


